
Van: jragetlie [mailto:jragetlie@tele2.nl] 
Verzonden: donderdag 18 juni 2020 22:32
Aan: Griffie GB
Onderwerp: RE: GB spreekrecht LEVgroep

Beste Griffie,

N.a.v. het debat vanavond in de raadscommissie Sociaal Domein wil ik graag per email voor 
de aanwezige leden vier misvattingen die in de bespreking naar voren kwamen corrigeren.

1. De bezuiniging op LEVgroep werd ons pas op 14 februari kenbaar gemaakt. Daarvoor is er 
over verschillende zaken gesproken, maar niet over de korting in de volle omvang zoals die 
ons per 14 februari duidelijk werd. 
2. Op 20 februari spraken ik en de manager met de wethouder en ambtenaar over die 
bezuiniging. Ik stapte bewust in, gezien de omvang die ons toen bekend was geworden. Toen 
is ook aangegeven door ons dat we opties zouden schetsen. Het is een misvatting dat wij zelf 
geen opties wilde schetsen. Anders hadden we ze ook niet gemaakt en toegezonden.
3. De wethouder gaf aan de publicaties in het ED op 30 mei en 4 juni niet netjes te vinden. 
Dat kan, maar toen waren de bezuinigingsvoorstellen al bekend bij ons team en de OR. Op 20 
februari hadden ook aangegeven een terugkoppeling te geven aan ons sociaal team.
4. Het in de raadscie besproken telefoontje tussen de burgemeester en mijn voorzitter Raad 
van Toezicht omtrent mijn aankonding bij de wethouder spreekrecht voor de raadscie te 
overwegen, heeft plaats gevonden niet op 11 juni maar op 12 juni. Om precies te zijn tussen 
11.00u (het moment waarop ik een email aan wethouder verzond, oa met de overweging 
spreekrecht aan te vragen) en 14.02u (het moment waarop mijn voorzitter mij hierover 
opbelde).

Het leek me voor het totaalbeeld goed deze aanvulling te bieden. 

Mvrgr,
Jasper Ragetlie
LEVgroep


